
ПРОТОКОЛ

засідання Громадської ради при Рожищенській міській раді

24 лютого 2023 року м. Рожище № 2

Всього нараховується - 14 членів

Присутні - 11 членів

1. Варшава М.М.
2. Ромашок JLIL
3. Глишок Р.І.
4. Гаврук О.С.
5. Ярчак А.Є
6. Бандура B.C.
7. Семешок М.В.
8. Юзвяк Є.В.
9. Наконечний В.C
10. Власюк М.М.
11. Дулюк О.В.

Відсутні: 3 члени: Василів С.М., Кустрьо Д.Б., Огороднік М.В.

Запрошені: Голова Рожищенської міської ради -  П. В.

Голова асоціації фермерів Волині - Хомич P. М.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про пропозиції щодо пріоритетних напрямків роботи Громадської 
ради при Рожищенській міській раді на 2023 рік.

Виступили: Поліщук Вячеслав Анатолійович -  міський голова
поінформував, що 23 лютого 2023 року на умовах співпраці було підписано 
Меморандум між Слупським повітом Поморського воєводства (Республіка 
Польща) та Рожищенською міською радою в місті Грубешові, неподалік з 
державним кордоном, завдяки гостинності місцевої старости Лнети Карток. 
Підписи на Меморандумі поставили староста Слупського повіту ГІавел Лісовські 
та Рожищенський міський голова Вячеслав Поліщук. Меморандум передбачає 
тісну і довготривалу співпрацю в питаннях децентралізації державної влади,



соціальній, освітній сферах у царині культури, спорту та молоді на основі 
спільних напрацювань та гюєктів. Також звернув увагу на те, що вдалося досягш 
певних домовленостей щодо встановлення дружніх, партнерських відносин в 
майбутньому і з Грубишівським повітом. Зупинився на окремих питаннях 
соціально-економічного розвитку TF.

Хомич Руслан Миколайович -  голова асоціації фермерів Волині, який дав 
розширену характеристику земельних відносин між селянами та фермерами, 
які орендують земельні паї. Запропонував запрошувати на засідання Громадської 
ради фахівців, представників влади, спеціалістів, експертів тощо, які більш 
детально, дадуть відповіді по земельних питання в умовах воєнного стану.

2. Про внесення пропозицій пріоритетних напрямків роботи 
Громадської ради нри Рожиіценській міській раді на 2023 рік.

Слухали: Варшаву Миколу Миколайовича, голову Громадської ради, який 
повідомив, що потрібно було підготовити та винести на обговорення декілька 
пріоритетних пропозицій для роботи на 2023 рік та запропонував кожному 
озвучити свої пропозиції.

Варшаву М. М. озвучив пропозиції від члена Громадської ради Василіва 
С.М., який по поважній причині не був присутній, а саме:

- . розглянути можливість - створення нри РАЦС - курсу міцної і успішної 
сім’ї;

розглянути можливість надання психо-соціальної підтримки сім’ям, 
родинам воїнів ЗСУ, внутрішньо-переміщених осіб, сімей, які опинилися в 
складних життєвих обставинах.

Результати голосування:
За - 11; проти - 0; утримались - 0.

Варшава М.М. (пропозиції)

розглянути можливість щодо проведення в межах територіальної 
громади профорієнтаційної роботи з учнями шкіл Рожищенської територіальної 
громади;

розглянути можливість освітлення локацій пішохідних переходів в місті;
розглянути можливість відновити колонку водопостачання по 

вул. Незалежності (напроти будинку, 22 а).

Результати голосування:
За - 11 ; проти - 0; утримались - 0.



Дулюк О.В. ( пропозиції)

розглянути можливість перенесення монумент Слави з парку на 
територію скверу борцям за волю і незалежність України в місті.

Результати голосування:
За - 11; проти - 0; утримались - 0.

Глиіпок Р.І. (пропозиції)

висвітлювати на сайті Рожищенської міської ради, рішення про бюджет 
територіальної громади на 2023 рік, внесення змій до нього та звіти про його 
виконання;

розглянути можливість щодо сортування сміття в громаді та заміни 
сміттєвих баків (металевих) на євроконтейнери.

Результати голосування:
За - 11; проти -  0; утримались -  0.

Бандура B.C. (пропозиції)

розглянути можливість щодо облаштування майданчиків для проведення 
культурно-спортивних заходів в громаді;

розглянути можливість чищення ставка в парку шляхом проведення 
загальноміської толоки.

Результати голосування:
За -  11; проти -  0; утримались 0.

Семсшок М.В. (пропозиції)

розглянути можливість про посилення взаємодії сільських підприємців 
з місцевою владою (в.т.ч. старостатами), а також популяризації державної 
реєстрації господарств (одноосібників), які займаються господарською діяльністю 
без державної реєстрації.

Результати голосування:
За -11 ; проти -  0; утримались - 0.

Гаврук О.С. ( пропозиції)

висвітлювати на сайті план заходів щодо запобігання корупції.



Результати голосування:
За -  11 ; проти -  0; утримались -  0.

Ромашок Л.П. (пропозиції)

долучати громадськість до участі в розробці, реалізації тощо, грантових 
проектів пов’язаних з питаннями освіти, культури, молоді та спорту;

брати участь у проведенні заходів по відзначенню державних та 
пам’ятних дат.

Результати голосування
За - 1 1 ;  проти - 0; утримались - 0.

Ю звяк Є. В. -  пропозицій не вносила.

В И Р І Ш И Л И :

1. Внесені пропозиції пріоритетних напрямків роботи Громадської ради 
направити на розгляд Голові Рожищенської міської ГІоліщку В. Л.

2. Розглянути на наступному засіданні проект регламенту засідання 
Громадської ради.

3. Членам Громадської ради надати пропозиції до плану роботи на 2023 рік.

Голова

Секретар


